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Olga Krut-Horonziak

Radna Rady M iasta Wioclawek

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady Miasta

Wlociawek

Proszq po raz kolejny wnoszq o cywilizowane umieszczenie

rozkfad6w jazdy wewnqtrz wszystkich zadaszonych przystank6w MPK, a

nie zmuszanie pasa2er6w do "czytania rozkfadu" umieszczonego na

metalowej rurze poza przystankiem, w odleglo6ci do 2 metr6w. Jak to
jest uciq2liwe w okresie niepogody, moina ustyszei od mieszkaric6w w

dosyi niepochlebnych slowach, tym bardziej, 2e ie|d2q do innych miast,

gdzie regutq sq rozkladyjazdy wewnqtrz zadaszonych przystank6w.

Olgo Krut-floronziok
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